
 

Referat fra bestyrelsesmøde 22, august 2023.08.24 

 

1.Godkendelse af referat fra 6.juni. 

  Godkendt 

 

2.Godkendelse af dagsorden. 

Et ekstra punkt skal sættes ind. Bordet rundt. 

Ikke alle aktiviteter er representeret i bestyrelsen. Det bliver for mange medlemmer i bestyrelsen. 

Godkendt. 

 

3.Ny næstformand. 

Solvejg meldte sig som næstformand. 

 

4. Bordet rundt 

   Peter: Vi har holdt 2 store stævner i petanque, de er gået godt. 

   Vi er i gang med planlægning af DM for 6. mamds hold. 22. 23. 24. september 2023 

   Vi har fået gaver fra Brugsen og Rema til stævnet i søndags. 

  Liza er blevet forespurgt af Sørby IF gymnastik og fitness, om de må leje vores jumpingtrampoliner, Liza 

tjekker op på hvor mange trampoliner vi har og giver Sørby IF et tilbud på køb af trampolinerne i stedet for. 

 

5. Instruktør møde på søndag d. 27. august. 

   Inge, Peter og Verner kan ikke komme med. 

 

6. Nyt system og hjemmeside. 

    Liza viste den nye hjemmeside frem. 

 

7. Økonomi. 

SJ Hjælp knokler med at få lagt regnskabet fra Billy over i Conventus. 

 

8. Vedtægterne.  

    Vi kiggede dem igennem, paragraf 1-7 

- Der er enkelte ændringer. 



 

9. eventuelt 

Liza kontakter Mathias fra DGI og forhører om han har mulighed for at komme forbi til næste 

bestyrelsesmøde og tage en snak med os. 

  


